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Atak zombie na I piętrze

Zombie atakują! 
Wszędzie mrok, krzyki,
dookoła zombie. Tak
wyglądała nasza szkoła
22 listopada. 

Od 16:00 do około 20:00 w
ramach projektu "Młodzi w
grze" zorganizowanego
przez Towarzystwo
Edukacji Obywatelskiej i
współfinasowanego z
Funduszu Inicjatyw
Obywatelskich w naszej
szkole odbyła się "Gra
Obywatelska", którą
organizowały klasy 2D i
3D. Miała ona na celu
zwiększyć świadomość
społeczno-polityczną
młodzieży. 
Zgłosiło się 17 grup po 4-5
osób.  W tym dniu nasza
szkoła zamieniła się w
Sejm niczym z horroru,
ogarnięty epidemią

zombie. Wszędzie było
pełno krwi, mgły i
mrocznej muzyki, która
stworzyła odpowiedni
klimat. Uczestnicy szukali
antidotum, rozwiązując
zadania poruszające
tematykę typowo
polityczną, ważne było aby
nie dać się złapać
zombie. Grę wygrała
grupa o nazwie
"Cokolwiek", w której
wskład wchodzili :
Pamela Bartunek,
Dagmara Motyka, Maciej
Sobota, Kamil
Kaczmarek, Klaudia
Górecka. 
Uczestnicy zdecydowanie
zadowoleni byli z tego, w
jaki sposób przebiegała
gra.  Według jednej z
uczestniczek, Patrycji

Marczuk, była to świetna
zabawa i niezapomniane
przeżycie, dodała również
że tego typu imprezy
powinny być częściej
organizowane w naszym
mieście, bo  jest to świetna
forma zarówno rozrywki,
jak i nauki.
 Główną organizatorką jak
i czynną uczestniczką
"Gry Obywatelskiej" była
pani Edyta Dębicka, z
którą udało nam się
porozmawiać i dowiedzieć
więcej na temat tego,
dlaczego zdecydowała się
na taka formę projektu.
- Zorganizowałam projekt
w taki sposób, ponieważ
preferuję nietypowe
sposoby pracy z uczniami,
takie, które pobudzają
kreatywność i dają wiele

możliwości, bo można się
jednocześnie uczyć i
bawić. Oczywiście to co
udało się zrobić jest
efektem żmudnej,
wielogodzinnej pracy,
dzięki której możliwa jest
lepsza integracja z
uczniami, która
pozytywnie wpływa na
jakość pracy. Na formę
projektu miał też wpływ
Instytut Politologii we
Wrocławiu, z którym
współpracujemy.

10 grudnia odbyło się
podsumowanie projektu,
brały w nim udział łącznie
trzy szkoły. Nasza ekipa
dostała wiele nagród
indywidualnych, jednak to
innej szkole przypadła
główna wygrana.

Emilka Domańska
 i Kuba Kulczycki

W grudniowym wydaniu
„Głosu Żubra” zdradzimy
wam mroczne tajemnice
Gry Obywatelskiej i recenzję
najnowszego filmu „Igrzyska
śmierci-Kosogłos”. 
Nasi dziennikarze
dowiedzieli się o ustawie,
która zmieni nasze życie. 
Odkryliśmy nowe talenty w
szkole, czyli „Street
Workout”. 
SWPS zdradziło nam
tajemnice kreatywności, a w
związku z nadchodzącymi
świętami przeprowadziliśmy
sondę Mikołajkową. 
Życzymy wesołych,
spokojnych świąt oraz
szczęśliwego Nowego
Roku!
Redakcja

.

tekst: Kuba i Emilka , fot.Patrycja Turczańska
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Klasa 1C przygotowała słodycze

Andżelka

2 grudnia 2014r.
klasy dziennikarskie
w ramach
współpracy ze
Szkołą Wyższej
Psychologii
Społecznej,
uczestniczyły 
w „Dniu 
z dziennikarstwem”.

Powitała nas dr Karina
Stasiuk-Krajewska,
dyrektor Instytutu
Dziennikarstwa 
i Komunikacji
Społecznej
przedstawiła nam
ofertę szkoły, ze
szczególnym
zwróceniem uwagi na
kierunek
dziennikarski. 

Uczniowie mogli wziąć
udział 
w zajęciach typowo
studenckich, jakie
odbywają się na
dziennikarstwie.
Każdy, bez względu
na to, czy zamierza
studiować na tym
kierunku, czy nie,
mógł zobaczyć, jak
funkcjonuje uczelnia.

Dr Stasiuk 
- Krajewska
opowiadała, że SWPS
współpracuje również
z wieloma znanymi
dziennikarzami.

Kreatywne myslenie
  Po krótkim wstępie
rozpoczęły się
warsztaty z dr
Dominikiem
Lewińskim. Głownym
tematem warsztatów
była kreatywność,
którą nie tak łatwo jest
w sobie odnaleźć. Na
co dzień wydaje nam
się, że jest to coś, co
każdy z nas posiada i
z łatwością może się
nią wykazać.
Kreatywności jednak
uczymy się długo. 
Na warsztatach
wykonywaliśmy różne
zadania 
i pracowaliśmy 
w kilkuosobowych
grupach. Jednym 
z zadań było
wymyślenie w ciągu 7
minut jak najwięcej
nietypowych sloganów
dla różnego rodzaju
sklepów. Zadanie

to okazało się nie tak
proste, jak nam się
wydawało. Innym
zadaniem było
stworzenie
niebanalnej, ale
ciekawej instrukcji np.
"Jak obudzić się o
3.00 w nocy bez
budzika".                      
                                 
Takie warsztaty są
miłym
doświadczeniem
i odmianą od
codziennych,
zwyczajnych zajęć.

Andżelika Kołtowska

Warsztaty kreatywnego myslenia

W tym roku Św.
Mikołaj zawitał do
naszej szkoły 
5 grudnia. Uczniowie
otrzymali słodkie
upominki,
przygotowane przez
klasę 1C. 
Atmosfera świąteczna i
towarzyszące jej
dawanie upominków
będą trwały aż do świąt
Bożego Narodzenia.
Ale co tak naprawdę
jest najlepszym
prezentem?

Zapytaliśmy o to kilku
przechodniów w
Oławie i Wrocławiu.

Marzena (lat 35), "
Hmm... według mnie
najlepszym prezentem
jest szczęście. Jeśli
ono jest, jest i
wszystko. 

Mirosław (48 lat ),
"Najlepszy prezent?
Nowa, młodsza żona".
Jednak jak sam Pan
Mirosław przyznał
powinniśmy traktować
tą wypowiedź pół
żartem pół serio. 

A co by chciała
młodzież? Co osoba, to
inne życzenie.

Wiktoria ( 12 lat ) "Na
Mikołajki chciałabym
dostać płótno i pędzle,
najlepiej magiczne,
same malujące piękne
obrazy".

Ada  ( 13 lat ) "Mój
wymarzony prezent to
GTA V, na szczęście
już czeka na mnie w
szafie rodziców" 

Andżelika ( 16 lat
)  "Najlepiej byłaby góra
słodyczy, oczywiście
są inne ciekawe
rzeczy, ale od
rodziców przed
osiemnastką raczej ich
nie dostanę".

Tak więc życzenia są,
a czy prezenty będą?
Mamy nadzieję, że
byliście grzeczni.
Pamiętajcie, Św.
Mikołaj wie wszystko.

Mikołaj Ziobrowski i
Klaudia buczak

Marzena

Zespół redakcyjny:  Andżelika Kołtowska, redaktor naczelna;Piotr Burkiewicz, zastępca redaktora, Mikołaj Ziobrowski, Klaudia Buczak, Beata Kaproń,
Joanna Maćków, Wiktoria janu, Ada Michalik, Szymon Kasprzak, Kuba Kulczycki, Emilka Domańska, Marta Muchorowska, Ela Wyskiel, Kaja Czarnowusy.
Gazetka wychodzi w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Oławie od 8 lat, opiekunem jest Magdalena Maziarz.
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Koniec niezdrowego
żarcia w szkole

Od lewej: Michał K., Maciek G., Adrian B.

.

Street Workout to mało znana dyscyplina sportu. Jednak
u nas w szkole są osoby, które się tym interesują. O tym
czym jest Street Workout, rozmawiamy z Maćkiem
Grzeszkiem, uczniem klasy 1a.

28% chłopców i 22%
dziewczyn jest
otyłych. Badania Prof.
Jadwigi Charzewskiej
z Instytutu Żywności i
Żywienia mogą
szokować. 
W ciągu 30 lat
społeczeństwo
gwałtownie zaczyna
przybierać na wadze.
W mediach zaczynają
mówić o pandemii
otyłości na świecie.  
2,1 mld ludzi na
świecie jest już
otyłych. Osoby,
których waga jest
znacznie za duża
częściej chorują,
szybciej się męczą i
miewają częściej
problemy z
kręgosłupem. Nasz
rząd stawa się temu
jakoś zaradzić. Od 1
stycznia nie
powinniśmy

już widzieć wielu
przysmaków w
naszym sklepiku, a w
automacie będą
batoniki dietetyczne i
woda mineralna.
Miejsce "śmieciowego
jedzenia" mają
zastąpić zdrowe
przekąski.
Pełnowartościowe
produkty nie były
dotychczas często
kupowane w
sklepikach szkolnych,
Warzywa i owoce
stanowiły zaledwie 1%
sprzedaży. Trudno też
mówić o rewolucji,
jaka nastanie w
nowym roku. Część
osób daruje sobie
wyjście do sklepiku i
na długiej przerwie
kupi smakołyki
w Intermarche. Znajdą
się też osoby, które
będą po prostu
przynosić

z domu słodkie bułki. 
Ustawa, zdaniem
posła Wiplera, niczego
nie zmieni, ponieważ
"śmieciowe jedzenie"
można będzie kupić w
pozostałych sklepach.
Są jednak nieliczne
osoby, które dzięki
zmianie będą jeść
zdrowsze posiłki,
choć nie można liczyć
na to, że wiele się
zmieni.
Zdaniem Marty
Grzeszczuk,
właścicielki szkolnego
sklepiku, uczniowie
będą wychodzić
do Intermarche.
Problemem jest brak
listy produktów,
objętych zakazem
sprzedawana.
Wiadomo jedynie, że
produkty z nadmierną
ilością cukru nie będą
dostępne w szkołach.
W sklepiku

już zabrakło Coca-
Coli, a  niedługo
znikną też inne
słodkie napoje.
Pojawią się
produkty wielozbożowe,
do picia będą wody i
soki. Najczęściej
sprzedawane
zapiekanki, zastąpią
sałaki.
Sami uczniowie
naszej szkoły
przyznają, że
najczęściej kupują to
"śmieciowe jedzenie"
ich zdaniem
wychodzenie
do Intermarche jest
niewygodne, ale stanie
się konieczne. 
Do szkół nie
dostarczono jeszcze
listy, na której mają
być wymienione
produkty objęte
zakazem sprzedaży. 

Szymon Kasprzak

Ewa Kopacz w swoim expose zapowiedziała
wprowadzenia regulacji, miały one zakazywać
sprzedaży "śmieciowego jedzenia". Projekt
ustawy został wprowadzony niemal jednogłośnie.
Oznacza to koniec możliwości kupienia w szkole
większości batoników, chipsów i słodkich
napojów. Takie działanie miałaby zmniejszyć
liczbę otyłej młodzieży. Przekonamy się na
własnej skórze.

Na czym polega
Street Workout?
 -Street Workout
polega na akrobatyce 
i różnych trikach na
drążku. Jest to
dyscyplina, w której
wykorzystuje się masę
własnego ciała. Można
powiedzieć, że jest to
coś pomiędzy
gimnastyką 
a siłownią. 
Skąd pomysł na taką
formę aktywności?-
Pomysł wziął się 
z  YouTube’a, po
obejrzeniu paru
filmików. Jest to
jeszcze mało znana
dyscyplina, ale
chcemy

ją rozpowszechnić. Ile
osób w Oławie obecnie
się tym zajmuje?-
Obecnie jest około 40
aktywnie ćwiczących
osób. Jesteśmy
podzieleni na zespoły,
ale między sobą nie
rywalizujemy.
Gdzie ćwiczycie?
-Przez całe pół roku
ćwiczyliśmy na
zardzewiałej bramce.
Aktualnie ze względu
na pogodę musimy
ćwiczyć w siłowni, bo
jak wiadomo, w zimie
też trzeba aktywnie
uprawiać sport. Od
przyszłego roku
będziemy mieć
profesjonalny plac do

Street Workout, na
miasteczku obok
siłowni. Po
wielokrotnych próbach
składania różnych
pism do urzędu,
znalazł się sponsor
spoza Oławy, który
sfinansuje budowę
placu.
Czy uważacie, że jest
to sport, który może
zaciekawić więcej
młodych ludzi?
-Myślę, że tak,
ponieważ pomaga 
w rozwoju nad budową
własnego ciała,
wykorzystując
niewielki i mało
kosztowny sprzęt. Ten
sport może stać się
zdrowym nałogiem!

Beata i Ada

Śmieciowe jedzenie

street

.

http://www.seasonisreason.pl/
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Co Wam się podoba w szkole?

..

Co najbardziej podoba wam się w naszej szkole ?
Kuba Kulczycki : Hmm. najbardziej to chyba podoba mi się atmosfera, są
tu bardzo sympatyczni i fajni ludzie, z którymi da się pogadać. Fajne jest
też to , że mamy przerwę 20- minutową, która te rozmowy umożliwia.
Ciekawy jest sposób prowadzenia lekcji, to też niezła zaleta szkoły .

Kamila Jadach : Najbardziej podoba mi się atmosfera, jaka panuje w tej
szkole i ludzie, którzy tę atmosferę tworzą. 

Kacper R : Fajne , że w naszej szkole organizowane są lekcje
charytatywne, takie jak zbieranie nakrętek, czy też zbieramy karmę dla
zwierząt, którą potem zawozimy do oławskiego schroniska. Podoba mi się
też, że w naszej szkole są ciekawe imprezy, w których biorą udział nawet
uczniowie z innych szkół, jedną z takich imprez była np. "Gra
Obywatelska". Naprawdę świetna zabawa!

Co najbardziej nie podoba wam się w naszej szkole ?
Kuba Kulczycki : Wydaje mi się , że są u nas w szkole nauczyciele , którzy
traktują nas przymiotnikowo, oczywiście nie wszyscy, ale zdarzają się
tacy. No i mała ilość miejsc siedzących, mogłoby być ich nieco więcej.

Kamila Jadach : Strasznie  nie podoba mi się bałagan w damskich
toaletach, powinno zostać to zmienione...

Kacper R :  Nie podobają mi się małe szatnie, chciałbym żeby w naszej
szkole była ona po prostu większa, ponieważ zdarza się, że nie ma w niej
wolnych miejsc . Nie podoba mi się również to, jak organizowane są
zajęcia.
Po prostu niektórzy nie mają pomysłu na ich prowadzenie. Mogłyby być
ciekawsze.
Dziękujemy, że ze chcieliście się podzielić swoją opinią na temat naszej
szkoły i mamy nadzieję to, co się w niej nie podoba zostanie wkrótce
zmienione.  Wiktoria i Asia

Kuba

Kacper

21 listopada w kinach
ukazała się długo
oczekiwana premiera
„Kosogłosa”.To
kolejna z części
Igrzysk Śmierci w
reżyserii Francisa
Lawrence’a na
podstawie książki,
napisanej przez
Suzanne Collins.
W „Kosogłosie” główna
bohaterka; Katniss
Everdeen wraz z
matką i ukochaną
siostrą mieszkają w
Trzynastce 

1D prezentuje swoją scenkę

1D wygrała konkurs mitologiczny!

19 listopada 2014 w SCI odbył się konkurs mitologiczny dla klas
pierwszych „Czy znasz mity greckie?”, który wygrała drużyna z klasy
1D.
Prowadzącymi były Marlena Stec i Violeta Wiater z 2D, za to panie Joanna
Puławska i Alicja Koniewicz zasiadły jako jury.
Każda klasa wystawiła czteroosobową drużynę. Uczniowie rywalizowali w
sześciu konkurencjach: pytania dotyczące wiedzy na temat mitologii,
krzyżówka, etap pisemny, rysunek, podpisywanie ilustracji oraz scenka.
Na początku najbardziej rywalizowały ze sobą klasy 1D, w której liderką była
Paula Zamirowska, zwana później chodzącą encyklopedią oraz klasa 1HT,
którą reprezentowała Kamila Rudko.
Jednak szybko 1D pokonała wszystkie klasy i z przeważającą liczbą
punktów wygrała.
Każdy uczestnik otrzymał słodką nagrodę.

Marta Muchorowska 1D

Katniss Everdeen
jako Kosogłos w
najnowszych
Igrzyskach!

- podziemnym
dystrykcie, który
uważany był do tej pory
za nieistniejący. Mimo,
że dystrykt ukrywa się,
wszyscy należący do
niego planują walkę z
dyktatorską władzą -
Kapitolem. Katniss, na
początku niechętna i
wykończona
psychicznie i fizycznie
okropnymi przeżyciami
na arenie, decyduje się
i zgadza na to, aby
zostać tytułowym
Kosogłosem -
symbolem oporu
przeciw kapitolskiej
gehennie. Bohaterka
staje na czele
rebeliantów i wraz z
pomocą prezydent
Coin planuje zabić
Snowa oraz uratować
swoich przyjaciół.

Kaja Czarnowusy

.. Kulczycki

R.

Beata Kaproń


